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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till statsrådet Sven-Erik Bucht (S)

2016/17:361 En viltvårdsmyndighet

I mars 2015 tog miljö- och jordbruksutskottet ett utskottsinitiativ om att en 
viltvårdsmyndighet skulle inrättas. Trots att det har gått snart två år sedan dess 
har regeringen ännu inte följt riksdagens uppmaning, i stället bereds frågan 
fortfarande. Det verkar som att regeringen kämpar emot det som riksdagen har 
tillkännagivit och hellre begraver denna för jakten och viltvården viktiga fråga 
genom att hänvisa till behov av långa utredningstider på Regeringskansliet.

Vi behöver ordning och reda i viltvårdsfrågorna och det är därför mycket 
viktigt att vi snarast inrättar den viltvårdsmyndighet som riksdagen har gjort ett 
tillkännandegivande om.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Sven-Erik Bucht:

 

Vilka åtgärder avser statsrådet att vidta för att skyndsamt inrätta en 
viltvårdsmyndighet?

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Maria Isaksson

Från Riksdagsförvaltningen
2017-03-09
Besvaras senast
2017-03-27


